
Kotroczó Róbert szerint nincs fideszes befolyás az RTL-ben, nem kell ilyesmit belelátni a
4iG-vel kötött megállapodásba sem. A vállalat milliárdos vesztesége tervezett, a
felvásárlásról pedig 25 éve hall pletykákat, de ezek sosem valósultak meg. Azért politikusok
rendszeresen felhívják, hogy panaszkodjanak az anyagokról, Ábrahám Róbert pedig
alaptalanul vádolja.
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